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Spørsmål til samferdsledirektøren i utval for samferdsle og mobilitet 8.september 2021
 
Eg har blitt kontakta av pendlarar og kollektivreisande på linje 19 som over ein lengre periode har vore oppgitt og
frustrert over forseinkingar på linje 19.
 
Spørsmål til samferdsledirektøren:

Har vi statistikk som stadfester at linje 19 har store forseinkingar, og veit vi kor og kvifor desse
forseinkingane oppstår?
Er det aktuelt å endre rutetabellen slik at ein justerer for desse forseinkingane, om det viser seg at bussen
nytter lengre tid enn opprinneleg fastsatt?
Kva gjer SKYSS med utfordringane på linje 19?

 
Med vennleg helsing
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